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SUMMARY - Water is now  scarce  and  valuable but those who  command the bulk of its use still 
waste  too  much of it and  those politicians who could reallocate it to higher  value  uses  are poorly 
briefed by  their technical advisers.  It  is  argued  that  economics has an important but strictly 
limited  role  to  play in setting  options  for  choice. All civil society, and perhaps  especially the 
professional  societies and universities,  have  a crucial role  to play in creating and assessing 
alternatives  and in guiding political choice. 

Keywords: Water  allocation,  government role, technical  advice. 

RESUME - En  tant  que  ressource,  l'eau  devient  rare et acquiert  de  la  valeur.  Pourtant,  ceux  qui 
contrôlent  la  majeure  partie  de  son  utilisation  gaspillent  encore  de  trop.  Les  responsables 
polifiques  qui  pourraient  réallouer ceite ressource à des  utilisations  plus  intéressantes  ne 
bénéficient  pas  assez  de  l'apport  solide  d'experts  techniques.  Cet  article  expose  comment  les 
outils  économiques  peuvent  jouer  un  rôle  important  mais  strictement  limité  dans  la  mise  en 
place  d'options  de  choix.  Toute  société  civile, et peut-être  surtout  les  sociétés  professionnelles 
et  les  universités,  ont  un  rôle  crucial  àjouer  pour  créer  et  évaluer  les  alternatives et pour  guider 
les  choix  politiques. 

Mots-clés: Allocation  de  l'eau,  rôle  du  gouvernement,  conseil  technique. 
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